

## سياسة الطاقة Energy Policy

EPDA is committed to achieve its vision to become leading in protecting the environment and sustaining its resources by conducting its business and operations in a sustainable and energy-efficient manner, resulting in a low environmental impact and carbon footprint, and to continuously improve energy performance in line with its strategic objective of enhancing environmental sustainability.

EPDA will comply with all applicable legal and organizational requirements related to energy efficiency, energy use, and energy consumption.

EPDA will:

- Establish an Energy Management System for setting, managing, and continuously reviewing energy objectives and targets.
- Ensure information and resources are available to achieve those objectives and targets.
- Satisfy applicable legal requirements and other requirements related to energy efficiency, energy use and energy consumption.
- Ensure that energy efficiency will be taken into consideration in the procurement of products, services, and designs that may affect the authority's energy performance.
- Pursue energy conservation opportunities that provide a viable economic return on investment and are in line with business objectives.
- Provide staff with the necessary awareness, education, training and tools to implement the energy objectives and targets.
- Communicate the energy policy to all employees, business partners, and the general public as required.
- Periodically review this policy as necessary.

تلتزم هيئة حماية البيئة والتنمية بتحقيق رؤيتها لتكون رائدة في حماية البيئة وإستدامة مواردها بإدارة أعمالها وعملياتها بإستدامة بما يشمل توفير الطاقة، مما يقلل من تأثيرها البيئي وبصمتها الكربونية، وتحقيق التحسين المستمر لأداء الطاقة بما يتوافق مع أهدافها الإستراتيجية المتمثلة في تعزيز الإستدامة البيئية.

ستلتزم الهيئة بجميع المتطلبات القانونية والتنظيمية المعمول بها ذات الصلة بكفاءة الطاقة واستخدام الطاقة واستهلاك الطاقة.

ستعمل هيئة حماية البيئة والتنمية على:

- تفعيل نظام لإدارة الطاقة لتحديد وإدارة الأهداف والغايات المتعلقة بالطاقة والإستدامة ومراجعتها بصورة مستمرة.
- ضمان توافر المعلومات والموارد لتحقيق تلك الأهداف والغايات.
- تلبية المتطلبات القانونية والمتطلبات الأخرى المعمول بها و المتعلقة بكفاءة واستخدام واستهلاك الطاقة.
- ضمان الأخذ بعين الإعتبار كفاءة الطاقة للمشتريات والخدمات والتصاميم التي تؤثر في أداء الطاقة بالهيئة.
- البحث عن فرص الحفاظ على الطاقة التي توفر عائداً اقتصادياً مجدياً وقابلاً للتطبيق على الإستثمار ومتوافقاً مع أهداف النشاط الإستثماري.
- تزويد الموظفين بالوعي والتعليم والتدريب والأدوات اللازمة لإنجاز الأهداف المتعلقة بإدارة وتوفير الطاقة.
- إيصال وتعريف جميع الموظفين وشركاء العمل والجمهور بسياسة الطاقة.
- مراجعة وتحديث هذه السياسة بشكل دوري ومتى ما تطلب الأمر.

Dr. Saif M. Al Ghais  
Director General

ص ب ١١٣٧٧، الإمارات العربية المتحدة  
هـ ٢٣٣٣ ٧٨٩ ف، +٩٧١ ٧ ٢٣٣٣ ٣٧١

P.O.Box 11377, United Arab Emirates  
T +971 7 2333 371, F +971 7 2333 789  
info@epda.rak.ae, www.epda.rak.ae

